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A 2021-22-es tanév szeptemberében a vészhelyzeti protokoll már nem volt érvényben, így a 

tanév a szokott módon kezdődött: beköltözéssel, fogadóórák keretein belül a kollégisták 

szüleivel való találkozással, valamint egy tanári csapatépítő tréninggel, aminek a kollégium 

adott otthont. 

Októberben újra kezdődött a lőtéren is a munka órai és szakköri keretek között; novemberben 

a kollégium több iskolai OKTV versenynek is otthont adott történelem, informatika, 

matematika, fizika és angol tantárgyakból. Ebben a hónapban távozott a kollégiumból 

Benedek Bálint kolléga, az éjszakás feladatokat Németh Árpád vette át. 

December-január hónapokban a kollégium megszokott életét (szakkörök, foglalkozások, 

korrepetálások) több nevelő (Baráth Róbert, Géczy Ákos -CoVid; Horváth Ferenc, Sebestyén 

György - egyéb), majd a kollégiumvezető (Zeke József - CoVid) betegsége tette nem egészen 

zökkenőmentessé. 

Márciustól megkezdődött a nyugdíjba vonuló kollégák felmentési procedúrája. A sort 

Sebestyén György nyitotta – az ő megüresedett álláshelyére Benedek Bálint került vissza, aki 

még februárban megkereste a kollégiumvezetőt azzal, hogy szeretne visszajönni – így ő vette 

át az I. csoport vezetését. A többi nyugdíjba vonuló kollégiumi nevelőkolléga álláshelye a 

munkatervben rögzítetteknek megfelelően meghirdetésre került. A leendő új kollégák 

kiválasztása (interjúra való behívással, előzetes telefonos beszélgetésekkel) főként május 

hónapban folyt. 

Áprilisban megalakult az iskolai Minőség Irányítási Csoport (MICS), melyben a kollégiumot 

Benedek Bálint képviselte, és alaposan ki is vette a részét az ottani munkából. Ezt tette később 

az emelt szintű érettségi felügyeletével kapcsolatosan is. Munkája dicséretet érdemel. 

Májusban középszintű-, júniusban emelt szintű érettségi vizsgának adott otthont a kollégium 

informatika, majd angol(?) tantárgyakból. 

Májusban a leendő bolyaisok szülei számára tartott szülői értekezleten a kollégium is 

képviseltette magát, majd az értekezlet után a szülőknek a kollégiumvezető bemutatta a 

kollégiumot. Ekkor merült fel a Bolyai történelmében először az igény, hogy lányok is 

szeretnének beköltözni a kollégiumba, amit a kollégiumvezető nagy örömmel fogadott. 

A nyár folyamán Gréczy Ákos és Németh Árpád kezdte meg felmentését, októbertől pedig 

Horváth Ferenc. 

Az előző tanévben felújított konyhát nagy örömmel vették birtokba a kollégisták, ahol a 

nagyképernyős TV hatására jó közösségi tér jött létre - közös főzés, meccsnézés, stb. 

A második félévben fellendült a konditerem használata, lelkes 10.-es kollégisták vették át a 

terem felügyeletét.  

A nevelőtestület lecserélődése miatt a tanári és az ügyeleti szobák felújítása nyárra vált 

időszerűvé (padozat csere, festés, kábelrengeteg racionalizálása), a kivitelezés a 

kollégiumvezető és a fenntartó közös erőfeszítéseit dicsérte. 

 


